
Zápis ze zasedání školské rady Základní školy Kunratice ze dne 23. září 2010 

 

Místo konání:  ZŠ Kunratice 

Přítomni:  Za zřizovatele školy: I.Kabelová, L.Alinčová 

  Za zákon.zástupce žáků: I.Hýža, K.Oehmová, K.Círová 

  Za pedagogy: M.Střítezský, J.Kopáčová 

Hosté:   V.Beran-ředitel ZŠ 

Omluveni:  T.Krejbich, D.Krejzová 

Program jednání:  

1) Kontrola zápisu ze zasedání ŠR dne 25.8.2010 

2) Informace o rozprodání starých technologií ze školní jídelny 

3) Rozpočet ZŠ a zahájení staveb. prací v ZŠ 

4) Fotovoltaická elektrárna v ZŠ 

5) Různé 

Průběh jednání: 

Ad 1) Zápis z jednání ŠR ze dne 25.8.2010 byl jednomyslně schválen. 

Ad2) Firma zařízení ŠJ demontovala a odvezla do bazaru ve Vestci-gastro technologie. 

Ad 3) Informace ředitele ZŠ o rozpočtu ZŠ-jde o rozpočet vyrovnaný, info o fondech, o rekonstrukci 

jídelny, kdy předpokládaný konec je zatím stanoven na duben, dále info o rekonstrukci školního 

hřiště (položení umělého trávníku aj.) 

Ad 4) Fotovoltaická elektrárna-je nutné  investovat do dalšího zařízení spojeného s elektrárnou, např. 

ochranná mříž (investice cca 50 tisíc Kč). V ZŠ nejsou vhodně umístěné hromosvody, je potřeba 

nechat vybudovat nový systém (cca 600 tisíc Kč), MČ provádí kontrolu instalace odborníkem z ČVUT. 

MČ bude uplatňovat reklamaci u dodavatele dostavby školy (Průmstav)..  

Ad 5) Městská část zakoupila 80 ks knihy pohádek od pana Víta i s jeho autogramem, předá je 
prvňáčkům  1. září 2011; dále starostka udělila pochvalu panu řediteli za akci Běh naděje a  schopnost 

rychle reagovat na potřeby městské části (účast žáků na vítání občánků). L. Alinčová seznámila radu 
s faktem, že na základě rozhodnutí finančního úřadu pro Prahu 1 a usnesení Rady ZHMP poslala ZŠ 
prostřednictvím MČ Praha-Kunratice hl.m. Praze peníze vrácené paní Kulíškovou (702 tis.). 
 
Další jednání školské rady se uskuteční dne 10.listopadu 2010 v 18 hod.na ÚMČ Kunratice. 

V Praze dne 23.9. 2010 zapsala Kateřina Oehmová 


